

Algemene afdelingsvergadering

Aanvang 17 september 2020 om 19:30 uur *(inloop 19:15 uur)*
Locatie Stadstheater, Velperbinnensingel 10, Arnhem

Notulen

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur

a. Mededelingen

- Frank en Marion Loor, Yvonne van Hamersveld, Sjoerd Dijk, Michiel Steenvoort, Jeroen van Duuren en Jeroen Poot hebben zich afgemeld voor de AAV.
- De voorzitter heet de pers welkom. Indien leden niet gefotografeerd wensen te worden kunnen zij daar melding van maken. Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.
- Vrijdagmiddagborrel niet op 2 maar op 9 oktober i.v.m. fractieweekend.
- 15 oktober AAV, i.v.m. landelijk verkiezingsprogramma verwachten we drukte, ook verkiezing bestuur en midterm-review. Optie is om eerder te beginnen, of de midterm-review naar november te verplaatsen. Voorkeur voor optie 2. Nadere info volgt.

b. Ingekomen stukken

Er zijn geen moties en geen amendementen ontvangen.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen.

3. Notulen AAV 10 maart 2020 (bijlage 1)

Mattijs Loor (raadslid) geeft aan dat er bij punt 6 staat dat hij namens de fractie sprak. Dit wekt de indruk alsof alles wat daaronder staat ook namens de fractie is gezegd. Zijn punt op dat moment was slechts dat het standpunt dat het standaardreglement het uitgangspunt zou moeten zijn voor Arnhem gesteund werd door de niet aanwezige leden van de fractie.

Met deze correctie worden de notulen van de AAV van 10 maart 2020 vastgesteld door de ledenvergadering.

4. Update van het interim-bestuur

a. Interim opdracht

Marian Louppen (interim-voorzitter) informeert de ledenvergadering over de voortgang van de opdracht. Zij schetst nog kort de ontstane situatie welke geleid heeft tot het aantreden van het interim-bestuur en dat dit conform landelijke adviezen is gegaan. Het interim-bestuur heeft het voornemen om op de AAV van 15 oktober 2020 de verkiezing voor een nieuw bestuur te organiseren.

Er is een gesprek met Jeroen Poot en Laura van Ommen gevoerd door het interim-bestuur, het bestuur heeft di als een constructief gesprek ervaren. De verschillende standpunten zijn uiteengezet en ondanks dat niet iedereen zich overal in herkende is dit gesprek positief afgerond.

Marian loopt de opdrachten langs en rapporteert hierop.

Reflectiegesprekken waren plezierig.

De heersende cultuur binnen de afdeling, het bestuur en de fractie wordt meegenomen in de overdracht richting het nieuwe bestuur.

Jack van Amerongen (interim-algemeen secretaris) geeft een update over de masterclasses. Hij heeft contact gehad met 3 gastsprekers voor de nog te organiseren masterclasses en is in afwachting van hun beschikbaarheid. Zodra de data bekend zijn zal dit door middel van de nieuwsbrief met de deelnemers en andere leden gecommuniceerd worden.

b. Vacatures

Marian roept de leden op om vooral ook om zich heen te kijken voor potentiële kandidaten. Het overige is reeds benoemd onder de voortgang van de opdracht aan het interim-bestuur.

Algemene afdelingsvergadering

c. Q&A met het bestuur

Q: Met betrekking tot de begroting voor 2021, gaat het interim-bestuur of het nieuwe bestuur deze opstellen?

A: Roelant (penningmeester): Het is de bedoeling om dit aan het nieuwe bestuur over te laten, dit is ook niet opgenomen in de opdracht aan het interim-bestuur.

Q: Er worden complimenten gemaakt richting het interim-bestuur, maar hoe worden kennis en ervaring geborgd bij de overdracht richting het nieuwe bestuur.

A: Jack is op 10 maart 2020 gekozen tot algemeen bestuurslid en zal dus sowieso zitting nemen in het nieuwe bestuur waarmee hij kan zorgen voor continuïteit.

5. Update van de wethouder

a. Ontwikkelingen

Hans de Vroome (wethouder Cultuur en erfgoed, Onderwijs: inclusief bibliotheek en volksuniversiteit, Jeugd/Jeugdzorg, Evenementen, Toerisme en recreatie, Privacy, Project binnenstad, Project Gele Rijdersplein / Jansbeek boven water, Project Centrum Zuid) dankt het interim-bestuur en de ledenvergadering voor het op goede manier oppakken van de draad. Hij geeft aan dat het belangrijk is om met elkaar de dialoog aan te blijven gaan en elkaar verder te helpen.

Lauwersgrachtalliantie

Belangrijk voor D66 en voor het culturele niveau en van de stad. D66 heeft dit punt ingebracht in het collegeakkoord. Er is een voorstel naar de raad gestuurd met twee opties: de verbetering van de huisvesting op de huidige locaties van Introdans, Oostpool en het stadstheater (de 'stand alone' variant) en gezamenlijke nieuwe huisvesting aansluitend aan het stadstheater (de samenwoonvariant). De investeringen blijven binnen het daarvoor ter beschikking gestelde budget. De raad moet een voorkeur uitspreken, waarna de gekozen variant nader wordt uitgewerkt.

b. Q&A met de wethouder

Q: De vraagsteller wil weten of er nog wel geld is voor de beroepsbeoefenaars, aangezien deze mensen vaak een laag salaris ontvangen.

A: De investeringen in de infrastructuur gaan niet ten koste van de middelen voor de programmering. De betrokken culturele instellingen maken deel uit van de door het rijk gefinancierde basis infrastructuur, waarop niet wordt gekort.

6. Update van de fractie

a. Ontwikkelingen binnen de fractie

Sabine bedankt de leden voor de grote opkomst in deze roerige tijden. Ze informeert de leden over de veranderingen binnen de fractie. De fractie heeft afscheid genomen van Sjoerd Dijk. Hij heeft goed werk verricht, zijn vertrek was zijn eigen besluit en de fractie respecteert zijn besluit.

Patrick van Iperen is als volgende op de lijst lid geworden van de fractie, hij was reeds commissielid en kon daardoor snel van start. Verder spreekt Sabine ook nog enkele woorden van dank uit richting het interim-bestuur en de wethouder.

Susan heeft gesproken op de Moria demonstratie in de stad. De tekst is na te lezen op de site.

Waar zijn we nu?

Voor de zomer zou de perspectiefnota verschijnen die richting moest geven aan college over begroting. Dat is niet gelukt, er zijn door de omstandigheden te veel onzekerheden.

De fractie heeft de beleidsrichting aangegeven en blijft wijzen op financiële deugdelijkheid. Patrick zet zich in voor rookvrije bushaltes, speeltuinen. Maarten is bezig met onterechte milieuboetes. Susan met LHBTI en naambordjes.

De fractievergadering is openbaar, en vindt elke woensdag plaats. In verband met de huidige coronamaatregelen wordt er vriendelijk verzocht om je komst wel eerst even aan te melden bij de fractie via fractiesecretariaat@d66arnhem.nl

Algemene afdelingsvergadering

b. Q&A met de fractie

Q: De partij is een aantal keren negatief in het nieuws geweest in afgelopen 2,5 jaar. De vraagsteller is bang dat dit schadelijk is voor de partij en wil weten hoe dat te veranderen.

A: Samenwerking is belangrijk, we zetten ons in voor wat we belangrijk vinden. In 10 jaar politiek gebeuren er dingen die niet altijd fijn zijn. We behalen als fractie veel goede resultaten. Natuurlijk streef je naar perfectie. Ene keer gaat het beter, andere keer wat minder. We gaan voor resultaat.

7. Ter bespreken zaken

a. Afdelingsreglement ^(bijlagen 2 en 3)

Yvonne van Hamersveld en Mattijs Loor hebben zich gebogen over standaard Afdelingsreglement (AR). Het advies is gedeeld als bijlage bij de agenda. Het AR past op Arnhemse situatie. Het bestuur dankt Yvonne en Mattijs. Bestuur neemt advies over.

b. Deelname GR2022 ^(nazending 1)

Er zijn geen vragen of opmerkingen over het deelname besluit.

c. Profielen lijsttrekker en raadsleden ^(bijlage 4 en 5)

Er zijn geen vragen of opmerkingen over de profielen voor lijsttrekker en raadsleden.

d. Instellingsbesluit LAC ^(bijlage 6)

Er zijn geen vragen of opmerkingen over het instellingsbesluit voor de LAC.

e. Instellingsbesluit WAC ^(bijlage 7)

Er zijn geen vragen of opmerkingen over het instellingsbesluit voor de LAC.

f. Instellingsbesluit VC ^(bijlage 8)

Invulling wordt overgelaten aan nieuw bestuur.

8. Stemming

a. Afdelingsreglement 2020-2024

Uitslag stemming: unaniem aangenomen

b. Deelnamebesluit GR2022

Uitslag stemming: unaniem aangenomen

c. Vastellen profielen lijsttrekker en raadsleden

Uitslag stemming: unaniem aangenomen

d. Instellingsbesluit LAC

Uitslag stemming: unaniem aangenomen

e. Instellingsbesluit WAC

Uitslag stemming: unaniem aangenomen

f. Instellingsbesluit VC

Uitslag stemming: unaniem aangenomen

9. Afscheid

a. Oud-raadslid Sjoerd Dijk

De voorzitter dankt Sjoerd voor zijn inzet en geeft aan hem snel weer als actief lid te mogen verwelkomen. Zij heeft kort geleden nog met Sjoerd gesproken, hij was er momenteel nog niet aan toe om aanwezig te zijn.

b. Oud-bestuur Sytze Loor, Wim van Gelderen, Wouter, Laura van Ommen, Ilco Bräuer en Jeroen Poot

De voorzitter spreekt namens het interim-bestuur en de afdeling haar dank uit voor de inzet in de afgelopen jaren. Zij is verheugd dat alle voormalig bestuursleden aanwezig zijn op deze AAV en hoopt dat degene die Arnhem hebben verlaten een mooie tijd tegemoet gaan bij hun nieuwe afdelingen. Jeroen Poot kon niet aanwezig zijn wegens de geboorte van een nichtje. Verder dankt zij iedereen persoonlijk.

De penningmeester overhandigt de cadeaus. (deze worden op tafel gelegd, waar de oud-bestuursleden deze zelf kunnen pakken). Mattijs Loor neemt het cadeau voor Sjoerd Dijk mee en zal deze aan hem overhandigen.

Algemene afdelingsvergadering

10. Rondvraag en sluiting

De voorzitter inventariseert hoeveel leden aanwezig willen zijn bij de volgende AAV i.v.m. de ruimte en de geldende corona maatregelen. Ongeveer 25 leden geven aan dat zij waarschijnlijk aanwezig zullen zijn.

Er wordt gekeken naar de mogelijkheid om samen met de afdeling Rijk van Nijmegen en JD Arnhem-Nijmegen een gezamenlijke motie/amendementen sessie te organiseren. Meer informatie hierover volgt later.

De voorzitter sluit de vergadering om 20:44 uur.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'JHL van Amerongen'.

JHL van Amerongen
Algemeen secretaris a.i.